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ramowy projekt protokołu 

Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu nr 5 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

z dnia 22 października 2024 o godz. 16:00 r. z programu eSesja. 

 

Obrady rozpoczęto 22 października 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:52 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Agata Blachucik 

2. Ewa Czubek 

3. Marzanna Gądek-Radwanowska 

4. Tomasz Kiel 

5. Andrzej Kopacki 

6. Anna Kras 

7. Jacek Król 

8. Katarzyna Kukolka-Bogocz 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 4/2024 z 24 września 2024 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 4/2024 z 24 września 2024 r. 

 

Radna Agata Blachucik poinformowała o problemie z głosowaniem przez system eSesja, 

poinformowała ustnie, że jest ,,za” przyjęciem protokołu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Agata Blachucik 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Czubek, Jacek Król 

 

 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Kędzierzyn-Koźle w roku 

szkolnym 2023/2024. 

 

W dyskusji głos zabrała radna Agata Blachucik odpowiedzi udzielił  Tomasz Radłowski, 

zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych w Kędzierzynie Koźlu.  

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację.  
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5. Omówienie działań i problemów w funkcjonowaniu Młodzieżowej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

W dyskusji udział zabrali: Zuzanna Makarewicz, przewodnicząca Młodzieżowej Rady 

Miasta, Filip Sochaj, sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta, sekretarz miasta Zbigniew 

Romanowicz, przewodniczący komisji Andrzej Kopacki, radna Marzanna Gądek-

Radwanowska, radna Ewa Czubek. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację.  

 

6. Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów” o 

realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Narodowe Święto 

Niepodległości – „Żyj swobodo, Polsko żyj!”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów” o realizację 

w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Narodowe Święto Niepodległości – 

„Żyj swobodo, Polsko żyj!”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. wniosek. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-

Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2025. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Król 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
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8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

9. Zakończenie obrad. 

 

Obrady zakończono o godz. 17:52 tego samego dnia. 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


